
Mato Franjičević 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Preduzima li Vijeće ministara BiH korake, i ako 

preduzima, koje, na rješavanju neodržive situacije u kojoj se nalaze stanovnici Uništa, mjesta 

u Općini B.Grahovo, SBK, na granici s R Hrvatskom?„ 
 


